
KS Polje
• S seje skupščine KS

Skupščina krajevne skupnosti Polje je na 2. seji obravnavala tudi fi-
nančni načrt in program dela organov KS v letu 1987.

Po pričakovanju so delegati zelo živahno sodelovali v razpravi o
programu dela v tem letu. Poudarjali so pereča vprašanja, ki jih odla-
gajo iz leta v leto in povzročajo trajno nezadovoljstvo med krajani.

Zaradi neurejene kanalizacije na-
stajajo ob deževju, ali kadar se topi
sneg, prava jezera. ki v nekaterih
primerih napolnijo tudi kleti stano-
vanjskih hiš.

• Ureditev Rjave ceste je nujna, saj
' so pešci, zlasti starejši in otroci, ze-

lo ogroženi. Tudi sicer je prometna
varnost v Polju nezadostna. V zad-
njem času smo imeli že nekaj nesreč.
Prehod s Fužin na Sludenec je ne-
primerno urejen oz. vozniki ne upoš-
tevajo prometnih oznak.

VcentruPolja pravvčasu, koje na
cesti največ šolarjev, zasedajo ploč-
nike avtomobili. Tako so pešei prisi-
Ijeni hoditi ob robu ozkega voznega
pasu, kjer je gost promet osebnih in
tovornih vozil ter avtobusov.

V naši krajevni skupnosti nimamo
na avtobusnih postajah strehe za ča-
kajoče. Pri samopostrežbi nimamo
primerno urejenega dovoza z glavne

ceste na parkirišče.
Zato vozniki-kupci zasedajo rob

ceste oz. pločnik. Na parkirišču pa
propadajo odsluženi avtomobili.

Kaže tudi, da trgovina posebno ob
konicah težko oskrbuje krajane. De-
legati so živahno obravnavali tudi
probleme telesne vzgoje osnovno-
šolcev, saj telovadnica ne zadošča za
uresničitev učnega načrta. Igrišče
vrtca ob Rjavi cesti spremeni v po-
poldanskem in večernem oz. nočnem
času svojo namembnost v vse prej
kot primerno za predšolske otroke.

Človeški in živalski iztrebki, ra-
zbite steklenice, polomljena igrala
in grmovje so rezultat odprtosti
igrišča VANDALOM iz naše in dru-
gih krajevnih skupnosti ter celo dru-
gih občin. Ker sta v neposredni bli-
žini vrtca dve igrišči, ni prav nobe-
nega razloga, da je igrišče odprtega
tipa. M. H.


